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Protokół Nr 19/2019 

Protokół z posiedzenia Komisji Ekonomicznej Rady Miejskiej w Tarnowie, które odbyło się 18 i 19 
grudnia 2019 r. – pierwsza część posiedzenia w budynku Urzędu Miasta Tarnowa 
przy ul. Goldhammera 3 od godziny 1215 do godziny 1254, druga część – w sali bocznej przy Sali 
Lustrzanej przy ul. Wałowej 10 (przed rozpoczęciem obrad XXII sesji Rady Miejskiej) od godziny 855 
do godziny 929. 

W I części posiedzenia 18 grudnia wzięło udział pięcioro członków Komisji (nieobecni byli radni: 
Zbigniew Kajpus, Jakub Kwaśny i Piotr Wójcik) oraz goście: 

p. Wiesław Izworski – Dyrektor Wydziału Zdrowia i Polityki Społecznej UMT, 
p. Andrzej Zając – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta UMT, 
p. Bogumiła Porębska – Dyrektor Wydziału Edukacji UMT, 
p. Tomasz Olszówka – Radny Rady Miejskiej, 
p. Krzysztof Janas – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, 
p. Marek Ciesielczyk – Radny Rady Miejskiej. 
 

Przewodniczący Sebastian Stepek otworzył posiedzenie Komisji o godzinie 1215 i przedstawił 
proponowany porządek obrad, równocześnie informując, iż z uwagi na trwające prace nad Uchwałą 
Budżetową na rok 2020 i WPF na lata 2020 – 2037, punkt 1 będzie realizowany w dniu sesji, 
tj. 19 grudnia 2019 r. Przyjęty został następujący porządek posiedzenia:  

1. Opiniowanie projektu Uchwały Budżetowej Gminy Miasta Tarnowa na rok 2020 i Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Miasta Tarnowa na lata 2020 – 2037 (mat. 4 i mat. 5). 

2. Opiniowanie materiałów sesyjnych (XXII sesja RM – 19.12.2019 r.): 
• Wyrażenie zgody na zawarcie porozumienia w sprawie przyjęcia od Powiatu Tarnowskiego 

zadania polegającego na prowadzeniu ośrodka interwencji kryzysowej dla mieszkańców 
Powiatu Tarnowskiego (mat. 8), 

• Wyrażenie zgody na zawarcie aneksu do porozumienia w sprawie przyjęcia od Powiatu 
Dąbrowskiego zadania polegającego na prowadzeniu ośrodka interwencji kryzysowej 
dla mieszkańców Powiatu Dąbrowskiego (mat. 9), 

• Ustalenie stawek dotacji przedmiotowej dla Centrum Rehabilitacji Społecznej i Zawodowej – 
Zakładu Aktywności Zawodowej „Słoneczne Wzgórze” (mat. 10), 

• Określenie średnich cen paliw w Gminie Miasta Tarnowa dla zwrotu kosztów przewozu 
niepełnosprawnego ucznia (mat. 12), 

• Zmiana uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Tarnowa na lata 
2019 – 2038 (mat. I), 

• Zmiana Uchwały Budżetowej Gminy Miasta Tarnowa na rok 2019 (mat. II), 
• Ustalenie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego, ustalenie 

planu finansowego tych wydatków oraz określenie ostatecznego terminu dokonania każdego 
wydatku ujętego w wykazie (mat. III), 

• Zmiana uchwały w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych (mat. IV). 

 

Ad. 1) Opiniowanie projektu Uchwały Budżetowej Gminy Miasta Tarnowa na rok 2020 
i Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Tarnowa na lata 2020 – 2037 (mat. 4 
i mat. 5). 

Punkt przeniesiony na 19 grudnia 2019 r. 
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Ad. 2) Opiniowanie materiałów sesyjnych (XXII sesja RM – 19.12.2019 r.): 

• Wyrażenie zgody na zawarcie porozumienia w sprawie przyjęcia od Powiatu Tarnowskiego zadania 
polegającego na prowadzeniu ośrodka interwencji kryzysowej dla mieszkańców Powiatu 
Tarnowskiego (mat. 8) 

Dyrektor Wiesław Izworski na wstępie poinformował, że prowadzenie ośrodka interwencji 
kryzysowej jest zadaniem własnym powiatu, jednak ustawa o samorządzie powiatowym dopuszcza 
możliwość zawierania w tym zakresie porozumień. Na tej podstawie Powiat Tarnowski zwrócił się 
ze stosownym wnioskiem do Gminy Miasta Tarnowa (w której zadania realizuje Tarnowski Ośrodek 
Interwencji Kryzysowej i Wsparcia Ofiar Przemocy). W przypadku zawarcia porozumienia Powiat 
Tarnowski przeznaczy w 2020 r. kwotę 50.000 zł.  

Radni nie zabierali głosu w dyskusji. Ponieważ na sali nie było quorum, głosowanie opinii 
przeprowadzone zostało po omówieniu materiału sesyjnego nr 12. 

 

Materiał nr 8 uzyskał pozytywną opinię Komisji Ekonomicznej. 
Za pozytywną opinią głosowało 4 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0. 

 

• Wyrażenie zgody na zawarcie aneksu do porozumienia w sprawie przyjęcia od Powiatu 
Dąbrowskiego zadania polegającego na prowadzeniu ośrodka interwencji kryzysowej 
dla mieszkańców Powiatu Dąbrowskiego (mat. 9) 

Dyrektor Wiesław Izworski wyjaśnił, iż porozumienie funkcjonuje od 2014 roku na zasadach 
omówionych przy materiale nr 8. Na realizację zadania w 2020 r. Powiat Dąbrowski planuje 
przeznaczyć kwotę 15.000 zł. 

Radni nie zadawali pytań do materiału. Ponieważ na sali nie było quorum, głosowanie opinii 
przeprowadzone zostało po omówieniu materiału sesyjnego nr 12. 

 

Materiał nr 9 uzyskał pozytywną opinię Komisji Ekonomicznej. 
Za pozytywną opinią głosowało 4 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0. 

 

• Ustalenie stawek dotacji przedmiotowej dla Centrum Rehabilitacji Społecznej i Zawodowej – 
Zakładu Aktywności Zawodowej „Słoneczne Wzgórze” (mat. 10) 

Dyrektor Wiesław Izworski przypomniał, że „Słoneczne Wzgórze” jest zakładem budżetowym, 
w związku z czym zgodnie z ustawą o finansach publicznych może otrzymywać dotację przedmiotową 
z Budżetu Gminy Miasta Tarnowa. W roku 2019 jej wysokość wyniosła 250.000 zł, natomiast na rok 
2020 planowana jest kwota 275.000 zł. Środki z Budżetu Miasta stanowią uzupełnienie przychodów 
z innych źródeł, m.in. z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, dotacja 
od Marszałka Województwa Małopolskiego oraz środków własnych. 

Radny Tomasz Olszówka zapytał o wysokość przychodów własnych ZAZ. 

Dyrektor Wiesław Izworski poinformował, że według planu na rok 2020 będzie to 726.000 zł – 
przychody w roku 2019 ukształtują się na podobnym poziomie. 

Radny Marek Ciesielczyk przypomniał, że przy tworzeniu Centrum Rehabilitacji Społecznej 
i Zawodowej była mowa, iż będzie to instytucja prężnie działająca, tymczasem dotacja w roku 2020 ma 
być zwiększona. 

Dyrektor Wiesław Izworski wyjaśnił, że dotacja przedmiotowa pokrywa część kosztów usługi 
rehabilitacyjnej i umożliwi zbilansowanie prowadzonej przez zakład budżetowy działalności. Udział 
dotacji GMT to 11 %. Ponadto podkreślił inną, niematerialną wartość placówki, jaką jest aktywizacja 
osób niepełnosprawnych – duża grupa tych osób uzyskała możliwość pracy zawodowej, której 
wcześniej nie miała. 
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Wiceprzewodniczący RM Krzysztof Janas podkreślił, iż goście „Słonecznego Wzgórza” są zachwyceni 
tym obiektem i bardzo wysoko oceniają prowadzoną w nim działalność. W czasie zbliżającego się 
turnieju piłki ręcznej będą w nim zakwaterowani sędziowie – należy go wszystkim polecać. Zapytał 
też, ile osób jest zatrudnionych w ZAZ. 

Dyrektor Wiesław Izworski poinformował, że jest to 20 osób ze znacznym stopniem 
niepełnosprawności oraz 18 osób ze stopniem umiarkowanym. 

Przewodniczący Sebastian Stepek stał na stanowisku, iż „Słoneczne Wzgórze” jest instytucją 
niezwykle potrzebną w Tarnowie, a o jej jakości świadczą nagrody i wyróżnienia, jakie otrzymała 
w różnych plebiscytach. 

Radny Marek Ciesielczyk stwierdził, że 270 tysięcy złotych nie jest małą kwotą, zwłaszcza 
że jednostka miała być samowystarczalna finansowo. 

Radny Tomasz Olszówka oświadczył: jestem fanem tej instytucji, organizuję tam konferencje. Zapytał 
też, co będzie, kiedy środki zewnętrzne się wyczerpią. 

Dyrektor Wiesław Izworski uspokajał – nie ma takiego ryzyka. Po zakończeniu wieloletniego 
projektu „Od bierności do aktywności” zakład nadal będzie funkcjonował ze wsparciem PFRON 
w ramach SODiR (System Obsługi Dofinansowań i Rehabilitacji). Podkreślił również, że 2019 to 
pierwszy rok działalności „Słonecznego Wzgórza” i trzeba dać tej jednostce szansę na dojście 
do samowystarczalności finansowej, o której mówił radny Marek Ciesielczyk. 

Więcej głosów w dyskusji nie było. Z uwagi na brak quorum opinia głosowana była po omówieniu 
materiału nr 12. 

Materiał nr 10 uzyskał pozytywną opinię Komisji Ekonomicznej. 
Za pozytywną opinią głosowało 4 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0. 

 

• Określenie średnich cen paliw w Gminie Miasta Tarnowa dla zwrotu kosztów przewozu 
niepełnosprawnego ucznia (mat. 12) 

Dyrektor Bogumiła Porębska poinformowała, że zmiana ustawy – Prawo Oświatowe nałożyła 
na gminy obowiązek określenia na każdy rok szkolny średniego kosztu paliwa przy zwrocie kosztów 
przewozu niepełnosprawnego ucznia – jeśli rodzic odwozi ucznia niepełnosprawnego do szkoły. 
W Tarnowie takich uczniów jest 20. Gmina Miasta Tarnowa zawiera z rodzicem umowę (rodzic 
nie musi przedstawiać rachunków) na cały rok szkolny. Kwoty do zwrotu wyliczane są na podstawie 
wzoru: liczba kilometrów (między domem a szkołą) pomnożona przez stawkę – średnią cenę. Średnie 
ceny paliw dla oleju napędowego, benzyny  zostały określone na podstawie  danych uzyskanych 
ze stacji paliw zlokalizowanych na terenie Tarnowa, natomiast w przypadku pojazdów  ładowanych 
elektrycznie cena jednej  kwh została ustalona na podstawie danych ze stacji ładowania pojazdów 
elektrycznych Greenway w Tarnowie. 

Radny Marek Ciesielczyk przy okazji omawianego tematu uczniów niepełnosprawnych zapytał, 
czy prawdą jest, że w bursie szkolnej przy ulicy Romanowicza dzieci niepełnosprawne mają niższe 
stawki na wyżywienie. Dyrektor Bogumiła Porębska zwróciła uwagę, że Specjalny Ośrodek Szkolno – 
Wychowawczy i bursa szkolna to dwie odmienne instytucje i zadeklarowała sprawdzenie, 
czy faktycznie tak się dzieje.  

 

Materiał nr 12 uzyskał pozytywną opinię Komisji Ekonomicznej. 
Za pozytywną opinią głosowało 4 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0. 

 

• Ustalenie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego, ustalenie planu 
finansowego tych wydatków oraz określenie ostatecznego terminu dokonania każdego wydatku 
ujętego w wykazie (mat. III) 

Dyrektor Andrzej Zając poinformował, że przed sesją Prezydent przedłoży projekt uchwały 
z autopoprawką. W wykazie wydatków, które nie wygasają z upływem roku 2019 ujęte zostaną 
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dodatkowo dwa zadania: „Rozbudowa budynku szkoły i budowa basenu przy Szkole Podstawowej 
Nr 9” oraz „Opracowanie dokumentacji projektowej remontu Bimy”. 

Radny Józef Gancarz zapytał o dwa zadania, których nie ma w wykazie – „Przebudowa ulicy 
Poziomkowej”, na którą w Budżecie roku 2019 zapisana była kwota 500.000 zł oraz „Budowa dróg 
pomiędzy ulicami Kalinową, Wiśniową i Krzyską” – miała być wykonana nakładka asfaltowa 
(80.000 zł). 

Dyrektor Andrzej Zając wyjaśnił, że jeżeli chodzi o ulicę Poziomkową, nie może ona się znaleźć 
w wykazie, ponieważ nie została umowa na realizację tego zadania. Co do zasady, ustalenie wykazu 
wydatków niewygasających umożliwia rozliczenie zadań w kolejnym roku budżetowym, 
w określonym uchwałą terminie. Pytanie o drugą inwestycję zobowiązał się przekazać do Zarządu 
Dróg i Komunikacji. 

Radny Józef Gancarz złożył dwa wnioski i poprosił o ich przegłosowanie: 

Wniosek 1 – o zapisanie kwoty 500.000 zł na zadanie „Przebudowa ulicy Poziomkowej” w wykazie 
wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego. 

Wniosek poparło 2 radnych, nikt nie był przeciw, 2 członków Komisji Ekonomicznej wstrzymało się 
od głosu. 

Wniosek 2 – o zapisanie kwoty 80.000 zł na zadanie „Budowa dróg pomiędzy ulicami Kalinową, 
Wiśniową i Krzyską” w wykazie wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego. 

Wniosek poparło 3 członków Komisji Ekonomicznej, nikt nie był przeciw, 1 osoba wstrzymała się 
od głosu. 

Z uwagi na złożone wnioski oraz zapowiedzianą autopoprawkę, Przewodniczący Sebastian Stepek 
poinformował, że materiał będzie opiniowany przed sesją 19 grudnia – gdy Komisja pozna stanowisko 
Prezydenta w sprawie wniosków. 

 

• Zmiana uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Tarnowa na lata 2019 
– 2038 (mat. I) 

• Zmiana Uchwały Budżetowej Gminy Miasta Tarnowa na rok 2019 (mat. II) 

Dyrektor Andrzej Zając poinformował o autopoprawce do projektu zmiany WPF i Uchwały 
Budżetowej. W związku z powyższym Komisja opiniowanie tych materiałów zostało odłożone 
na drugą część posiedzenia. 

 

• Zmiana uchwały w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych (mat. IV) 

Dyrektor Wiesław Izworski wyjaśnił, iż w wyniku analizy zaangażowania środków PFRON w roku 
2019 pojawiły się oszczędności na niektórych zadaniach, w związku z czym zasadne jest przesunięcie 
kwot na inne zadania. 

Radni nie zgłosili uwag do materiału. 

 

Materiał nr IV uzyskał pozytywną opinię Komisji Ekonomicznej. 
Za pozytywną opinią głosowało 4 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0. 

 

O godzinie 1254 Przewodniczący Sebastian Stepek ogłosił przerwę w posiedzeniu Komisji. 
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II część posiedzenia 

19 grudnia 2019 r. 

W II części posiedzenia wzięli udział wszyscy członkowie Komisji Ekonomicznej oraz goście: 

p. Roman Ciepiela – Prezydent Miasta Tarnowa, 
p. Sławomir Kolasiński – Skarbnik Miasta Tarnowa, 
p. Wiesław Kozioł – Kierownik Działu organizacji transportu publicznego ZDiK 
p. Artur Michałek – Dyrektor Zarządu Dróg i Komunikacji, 
p. Adam Gurgul – Zastępca Dyrektora ZDiK, 
p. Marek Ciesielczyk – Radny Rady Miejskiej, 
p. Tomasz Olszówka – Radny Rady Miejskiej, 
p. Andrzej Zając – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta UMT, 
p. Krzysztof Janas – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej. 

 

• Zmiana uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Tarnowa na lata 2019 
– 2038 (mat. I’) 

• Zmiana Uchwały Budżetowej Gminy Miasta Tarnowa na rok 2019 (mat. II’) 

Skarbnik Sławomir Kolasiński na wstępie wyjaśnił, iż wniesienie autopoprawek jest konsekwencją 
dynamicznej sytuacji budżetowej. Omówił proponowane zmiany w projekcie I: 

– zmniejszeniu (o kwotę 4.896.488 zł) ulegnie plan wydatków na zadaniu „Budowa połączenia węzła 
autostrady A4 w Wierzchosławicach ze Strefą Aktywności Gospodarczej w Tarnowie – zadanie 2: 
Przebudowa DW 973 na obszarze Miasta Tarnowa” – chodzi o rozliczenie przebudowy ulicy 
Elektrycznej, płatności będą dokonane w roku 2020 r.; 

- zmniejszenie (o kwotę 100.000 zł) planu wydatków na zadaniu „Nowe przestrzenie zdarzeń – 
Podgrodzie XXI wieku – Remont pl. Morawskiego wraz z ul. Klasztorną w Tarnowie” – zadanie 
nie będzie realizowane. 

Zmiany wielkości w Wieloletniej Prognozie Finansowej: 

- zmniejszenie dochodów ogółem o kwotę 275.377,65 zł do kwoty 808.805.248,44 zł – w tym 
zwiększenie dochodów bieżących o kwotę 7.212.551, 35 zł oraz zmniejszenie dochodów majątkowych 
o kwotę 7.487.929,00 zł; 

- zmniejszenie wydatków ogółem o kwotę 275.377,65 zł do kwoty 900.269.940,75 zł – w tym 
zwiększenie wydatków bieżących o kwotę 6.658.161,35 zł oraz zmniejszenie wydatków majątkowych 
o kwotę 6.933.539,00 zł; 

- deficyt budżetowy oraz finansowanie długu pozostaje bez zmian; 

- zmianie uległy wydatki majątkowe, przychody i rozchody w kolejnych latach (zostaną 
zaktualizowane), jak również wskaźniki zadłużenia obliczane zgodnie z ustawą o finansach 
publicznych; ponadto zaktualizowano informacje uzupełniające o wybranych rodzajach wydatków 
budżetowych. 

Zmiany w realizowanych przedsięwzięciach wieloletnich: 

- „Małopolska Chmura Edukacyjna 2019 – III LO w Tarnowie” – korekta kwoty przeznaczonej 
na zadanie; 

- Remont ulicy Sportowej – przesunięcie limitu wydatków z roku 2019 na rok 2020 w związku 
z przedłużającą się procedurą przetargową (konieczność wydłużenia terminu składania ofert – 
obecnie trwa uzupełnianie dokumentów); 

- Remont drogi powiatowej nr 1356K (ul. Krakowska) od km 1+491,70 do km 1+931,73 – przesunięcie 
limitu wydatków z roku 2019 na rok 2020 w związku z prowadzoną procedurą wyłonienia 
wykonawcy i podpisaniem umowy w grudniu 2019 r.; 

- ulica Elektryczna – przesunięcie limitu wydatków z roku 2019 na rok 2020: brak pozwolenia 
na użytkowanie z Małopolskiego Wojewódzkiego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego w Krakowie, 
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które jest niezbędne do rozliczenia inwestycji – aktualnie wykonawca przygotowuje dokumentację 
powykonawczą, która stanowi załącznik do wniosku o uzyskanie pozwolenia; 

- modernizacja ulic Braci Saków i Okrężnej – zmniejszenie limitu wydatków z powodu przedłużających 
się uzgodnień dokumentacji części branżowej na rozbudowę ulicy termin wykonania przesuwa się 
na kolejny rok; 

- zmiana nazwy zadania „Budowa kolektora odwadniającego ulice: Pasterską, Czarną Drogę, Owocową, 
Równoległą, Daleką, Kędrackiego wraz z budową ulicy Równoległej” na: „Budowa ulic: Równoległej 
i Pasterskiej wraz z kolektorem odwadniającym w ulicy Czarna Droga, Równoległa i Pasterska” – 
w związku z koniecznością aktualizacji mapy do celów projektowych (projektant nie ma możliwości 
uzyskania wymaganych uzgodnień z gestorami sieci Orange i Gaz System), jak również przesunięcie 
limitu wydatków z roku 2019 na rok 2020; 

- skreślenie zadania „Nowe przestrzenie zdarzeń – Podgrodzie XXI wieku – Remont p. Morawskiego 
wraz z ul. Klasztorną w Tarnowie” – brak możliwości wykupu terenu w 2019 r. (nieprzeprowadzone 
postępowania spadkowe oraz brak zainteresowania ze strony spadkobierców); 

- skreślenie zadania „Plaża miejska nad Wątokiem przy ul. Południowej” – znacząco wyższe oferty 
przetargowe od środków zapisanych w Budżecie.  

Radny Józef Gancarz przypomniał, że „Plaża miejska nad Wątokiem” to zadanie wybrane przez 
mieszkańców w Budżecie Obywatelskim w 2018 roku, zostało przesunięte na rok 2019. Zapytał, 
dlaczego nic nie zostało wykonane. Drugie pytanie radnego dotyczyło dochodów majątkowych 
(5 milionów złotych) – poprosił o informację, co zostało sprzedane. 

Prezydent Roman Ciepiela wyjaśnił, że w przetargu na realizację plaży złożone zostały oferty 
opiewające na kwoty, które są nie do zaakceptowania (ponad milion złotych). 

Radny Józef Gancarz podał przykład Kantorii, do której były dokładane środki, a co więcej 
w projekcie Budżetu na rok 2020 zapisanych jest 500.000 zł na dodatkowe drogi. Zapytał: dlaczego 

nie dokładamy do plaży? Wyraził opinię, iż jest to kierunkowe podejście do Budżetu. 

Skarbnik Sławomir Kolasiński odniósł się do pytania o dochody ze sprzedaży mienia komunalnego, 
informując o zwracaniu przez Regionalną Izbę Obrachunkową uwagi na zapisy Uchwały Budżetowej – 
w planie na rok 2020 jest to 10 milionów złotych (w 2019 r. zapisane było 20 milionów złotych). Jest 
nadzieja, że jeśli będą się sprzedawać tereny inwestycyjne, plan zostanie wykonany. 

Radny Piotr Wójcik zastanawiał się, jaki jest powód braku zainteresowania inwestorów kupnem 
nieruchomości – być może chodzi o zbyt wysokie ceny. 

Skarbnik Sławomir Kolasiński oznajmił, iż są to ceny rynkowe, a powodem niewykonania planu 
dochodów majątkowych jest brak popytu, brak chętnych na zakup mienia.   

Prezydent Roman Ciepiela przypomniał o zasadzie, zgodnie z którą popyt kształtuje ceny. 
W przypadku niektórych nieruchomości, które mogłyby być wystawione na sprzedaż, pojawiają się 
problemy związane z własnością – skomplikowane zaszłości. 

Radna Agnieszka Danielewicz zapytała o remont placu Morawskiego – Prezydent Roman Ciepiela 
wyjaśnił, że zadanie jest wykreślone, ponieważ nie ma środków na jego realizację. 

Radny Marek Ciesielczyk poprosił o informację, kto w Urzędzie Miasta personalnie odpowiada 
za sprzedaż nieruchomości – Prezydent Roman Ciepiela poinformował, że jest to Dyrektor Marek 
Idzkiewicz pod nadzorem Prezydenta Piotra Augustyńskiego. 

Więcej głosów w dyskusji nie było i Komisja przystąpiła do głosowania opinii do materiałów I’ oraz II’. 

 

Materiał nr I (z autopoprawką) uzyskał pozytywną opinię Komisji Ekonomicznej. 
Za pozytywną opinią głosowało 3 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 1. 

Materiał nr II (z autopoprawką) uzyskał pozytywną opinię Komisji Ekonomicznej. 
Za pozytywną opinią głosowało 3 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 1. 
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• Ustalenie wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego, ustalenie planu 
finansowego tych wydatków oraz określenie ostatecznego terminu dokonania każdego wydatku 
ujętego w wykazie (mat. III) 

Przewodniczący Sebastian Stepek zapytał o stanowisko Prezydenta wobec wniosków Komisji 
Ekonomicznej z 18 grudnia – chodziło o umieszczenie w wykazie wydatków niewygasających dwóch 
zadań: „Przebudowa ulicy Poziomkowej” oraz „Budowa dróg pomiędzy ulicami Kalinową, Wiśniową 
i Krzyską”. 

Prezydent Roman Ciepiela oświadczył, że wnioski nie zostaną uwzględnione, ponieważ nie ma 
ku temu przesłanek. Dyrektor Artur Michałek dodał, że inwestycja na ulicy Kalinowej nie może być 
jeszcze zrealizowana, ponieważ Miasto nie ma własności gruntów – trwają wykupy. 

Radny Józef Gancarz przypomniał, że była prośba mieszkańców o wykonanie nakładki asfaltowej, 
na co Prezydent Roman Ciepiela nie wykluczył, iż wnioskowane prace mogą być wykonane w ramach 
remontów bieżących. Przypomniał, że w wykazie wydatków niewygasających umieszcza się zadania 
zakontraktowane, które będą zrealizowane i rozliczone w roku kolejnym. 

Przewodniczący Sebastian Stepek poddał pod głosowanie opinii do projektu uchwały – za pozytywną 
opinią głosował 1 radny, przeciw – 2, a 1 osoba wstrzymała się od głosu. 

Prezydent Roman Ciepiela zwrócił uwagę, że jest to bardzo poważna uchwała i jeśli nie zostanie 
podjęta, trzeba będzie rozliczyć to, co zostało już wykonane i przerwać realizację poszczególnych 
zadań. 

Po tych wyjaśnieniach Przewodniczący Sebastian Stepek złożył wniosek o reasumpcję głosowania. 
Wniosek poparło 5 radnych, nikt nie był przeciw, 2 wstrzymało się od głosu.  

 

Materiał nr III (z autopoprawką) uzyskał pozytywną opinię Komisji Ekonomicznej. 
Za pozytywną opinią głosowało 4 radnych, przeciw – 0, wstrzymało się od głosu – 0. 

 

Ad. 1) Opiniowanie projektu Uchwały Budżetowej Gminy Miasta Tarnowa na rok 2020 
i Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Tarnowa na lata 2020 – 2037 (mat. 4 

i mat. 5). 

Przewodniczący Jakub Kwaśny zapowiedział, że złoży wniosek o zmianę w porządku obrad, 
polegającą na przeniesieniu punktów 4 i 5 na koniec sesji. 

Komisja nie opiniowała materiałów 4 i 5. O godzinie 929 Przewodniczący Sebastian Stepek ogłosił 
przerwę, a posiedzenie zostało zamknięte o godzinie 1620. 

Na tym protokół zakończono. 

 

 Przewodniczący Komisji Ekonomicznej 

 

 Sebastian Stepek 

 

Protokół sporządziła: 
Agnieszka Kowalik 
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Załączniki do Protokołu Nr 19/2019 

Zał. nr 1 Lista obecności członków Komisji Ekonomicznej na posiedzeniu 18.12.2019 r. 

Zał. nr 2 Lista obecności członków Komisji Ekonomicznej na posiedzeniu 19.12.2019 r. 

Zał. nr 3 Lista gości obecnych na posiedzeniu Komisji Ekonomicznej 18.12.2019 r. 

Zał. nr 4 Lista gości obecnych na posiedzeniu Komisji Ekonomicznej 19.12.2019 r. 

 

 

 

 

 


